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Referat 
Emne:  
 
Bestyrelsesmøde i E/F Solvej 

Referent: Kenneth  

Dato: 7/5 2012 

Tilstedeværende:  

Fra bestyrelsen: Kenn, Jesper og Kenneth  

Dagsordenspunkt:  
 
 
1. Godkendelse af 
referat fra sidste 
bestyrelsesmøde 
 
 
2. Gennemgang af 
økonomi og budget 
 
 
3. Status på 
igangværende 
opgaver/tiltag 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Evt.  
 
 
 
5. Næste møde  

 
 
 
Referatet fra seneste bestyrelsesmøde blev godkendt. Referatet kan 
findes på www.ejerforeningensolvej.dk  
 
 
Jesper gav en status på budgettet, som ser lovende ud. Der er dog 
kommet en del regninger på vandarbejde siden sidst. 
 
 
Bestyrelsen har besluttet at arbejde med rådgivningsfirmaet Falkon 
ifm. det kommende projekt vedr. udskiftning af stigstrenge og 
vandsystem i kælder i vestejendommen. Valget er begrundet med at 
Falkon har tilbudt den mest konkurrencedygtige pris  
, og at firmaet allerede har et godt kendskab til ejendommen.  
 
Kenn har skrevet forslag beboerforeningen, som deler vej med 
vestejendommen, men har ikke fået respons herpå. Bestyrelsen 
arbejder stadig på at lukke sagen med et engangsbeløb. 
 
Grundet hyppige problemer med installationer, har bestyrelsen 
besluttet at der iværksættes oprensning af faldstammer i hele 
ejendommen, ligesom der iværksættes udskiftning af køkken 
faldstamme i solvej 7.  
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